

DSA Program Health Measures 健康防疫措施

In order to ensure the health and safety of all students, DSA has taken the following precautions during each class. 為了確保所有學生的健康和 safety，DSA在每個課程中都將採取以下預防措施：



1 - Vaccination Status Policy:

Children Aged 5 to 11 Years

- Starting from 30th September 2022, children aged 5 to 11 years must have received at least one dose within the previous 90 days in order to enter the School.
- Then with effect from 30 November 2022, all children aged 5 to 11 must have received a second dose.
- Instead of needing a mobile phone, children can bring along and present a paper record printed with the QR code or present a photo of the QR code saved in a mobile phone to show Staff on entry into the School.
- Parents may also add their children as "My Family Member" in the eHealth mobile application so that they can retrieve and present their own Vaccine Pass as well as that of their children at the same time.
- In addition, a new function will be added to the "LeaveHomeSafe" mobile application later to allow parents to save their own Vaccine Pass and that of their children to make for easier checking.

Persons Aged 12 Years of Above

- Starting from 30 September 2022, the grace period for those aged 12 or above to receive the third dose will be shortened from the original six months to five months after the second dose. For those who had received the second dose within five months, their Vaccine Pass is still valid, but they must receive the third dose within five months after receiving the second dose (instead of the original six months) in order to continue using the Vaccine Pass afterwards.
- Starting from 30 November, those aged 12 or above are required to have received the third dose so as to meet the vaccination requirements under the Vaccine Pass.
- There is no change to the vaccine requirements for recovered persons aged 12 or above.

1 - 疫苗接種政策：

5至11歲兒童

- 從 2022 年 9 月 30 日開始，5 至 11 歲的兒童必須在過去 90 天內至少接種一劑才能進入學校。
- 自 2022 年 11 月 30 日起，所有 5 至 11 歲的兒童必須接種第二劑。
- 無需手提，孩子們可以攜帶並出示印有二維碼的紙本記錄或出示保存在手機中的二維碼照片，以向工作人員出示進入學校。
- 家長亦可在 eHealth 流動應用程式中將子女添加為“我的家庭成員”，以便他們可以同時取回和出示自己和子女的疫苗通行證。
- 此外，稍後將在“安心出行”手機應用程式中增加一項新功能，讓父母可以保存自己和孩子的疫苗通行證，以便於檢查。

12歲以上人士

- 由 2022 年 9 月 30 日起，12 歲或以上人士接受第三劑的寬限期將由原來的六個月縮短至第二劑後的五個月。在五個月內接種過第二劑的人，他們的疫苗通行證仍然有效，但他們必須在接種第二劑後的五個月內（而不是原來的六個月）接種第三劑，才能繼續使用疫苗通行證然後。
- 由 11 月 30 日起，12 歲或以上人士須接種第三劑，以符合疫苗通行證的疫苗接種要求。
- 12 歲或以上康復者的疫苗要求不變。



2 - Symptoms. If you or your child has the following symptoms:

- Fever, vomiting, diarrhea or have been a close contact to someone with the Covid-19, please do not come to the venue until there is a certitude that you or your child has not been infected.
- 病徵。如家長或學生出現以下病徵:
- 發燒、嘔吐、腹瀉或曾與確診2019冠狀病毒病人士有密切接觸，請勿前往上課，直至家長確定自己及學生沒有受到感染。



3 - Scan the LHS (leave home safe) that will be at our reception center.

- 安心出行掃描將設在我們的接待中心。



4 - Remind everyone to disconnect their LHS upon leaving the school.

- 大家在離開學校時需把安心出行程式設為離開。



5 - A Temperature check will be taken at the reception center.

- 將在接待中心進行體溫檢查。



6 - Face mask are required to be wears at ALL times.

- 所有人需全時戴上口罩



7 - Equipment to be sanitized before, during and after each session

- 每次課堂之前、期間和之後要把運動設備進行消毒



8 - Hands sanitize will be applied before entering the school premises and after each session.

- 在進入校舍之前和每節課之後都要進行手部消毒。



9 - Everyone will be required to bring their own water bottle

- 每個人都必須攜帶自己的水壺



10 - Consumption of food will be prohibited inside the school premises.

- 禁止在校內進食。

